
Zápis 
ze zasedání Zastupitelstva obce Charvatce 

konaného dne 11. 1 O. 2023 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Charvatce (dále též jako „Zastupitelstvo") bylo zahájeno 
v 19:16 hodin dosavadním starostou obce Ing. Oldřichem Puldou (dále jako „Předsedající''). 

Předsedající schůze přivítal přítomné, konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Dále 
podal informaci o správném chodu obce a obecního zastupitelstva. Konstatoval, že tři mladí 
zastupitelé vzorně pracují, jsou doplňovány a podporováni tím starším zastupitelem, tedy 
starostou. 

Předsedající schůze předložil k podpisu prezenční listinu, kterou podepsali Ing. Oldřich 
Pulda, Ing. Vladimír Šťastný, Josef Suchý a Michaela Čerychová. 

Občan Charvatec, pan         zastupitele informuje, že si pořizuje audiozáznam. 
*** 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu Ing. Vladimíra Šťastného a Josefa Suchého a 
zapisovatelkou Michaelu Čerychovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Charvatce určuje ověřovateli zápisu Ing. Vladimíra Šťastného a 
Josefa Suchého a zapisovatelkou Michaelu Čerychovou. 
Výsledek hlasování: Pro 4 Proti O Zdrželi se O 
Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

*** 

Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s informací zveřejněnou na 
úřední desce. K návrhu programu byly vznesen návrh na doplnění Předsedajícím. 

Předsedající dal hlasovat o doplněném návrhu programu. 

Návrh usnesení: 

I.Zastupitelstvo Schválení obce zapisovatele Charvatce a schvaluje ověřovatelůnásledující program zasedání:
li. Schválení programu

Ill. Zrušení usnesení č. 4- č. 14 Ustavující schůze OZ ze dne 29.4.2023 
IV. Obnova rnístní komunikace na Květníku
V. Žaloba na změnu č. 3 ÚP Charvatce

VI. Informace o dění v obci
VII. Požár kontejnerů pro tříděný odpad

VIII. Ukončení možnosti ukládání přebytkové zeminy občanů na obecním pozemku
na Květníku, objednávka projektu na rekultivaci plochy

IX. Příspěvek na žáka ZŠ Loučeň
X. Změna ukládání bioodpadu

XI. Uzavření smlouvy s firmou MUNIPOLIS
XII. Diskuze

Bod XI. byl doplněn na zasedání.
Výsledek hlasování: Pro 4 Proti O 
Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

Zdrželi se O 
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*** 

Bod 3 - Žaloba na změnu č. 3 ÚP Charvatce 

Předsedající konstatuje, že byla paní     a dalšími majiteli pozemků dotčených změnou 
územního plánu č. 3 podána žaloba ke Krajskému soudu. Obec na tento proces musí 
správně reagovat, tedy musí spolupracovat s právníky a architekty, kteří na územním plánu 
pracovali, či spolupracovali. Na změnu územního plánu obec vydala nemalé finanční 
prostředky, zejména v oblasti obhajováním desítek až stovek námitek, které museli řešit 
uvedení odborníci. Následně bude obec uvedenými odborníky zastupována u soudu. 
Předsedající navrhuje, aby zastupitelstvo schválilo další spolupráci s právníkem a 
architektem a pověřilo starostu k podpisu příslušných smluv. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Charvatce schvaluje další spolupráci s právníkem a architektem. 
Starosta je pověřen podpisem příslušných smluv. 
Výsledek hlasování: Pro 4 Proti O Zdrželi se O 
Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

*** 

Bod 4 - Uzavření smlouvy s firmou MUNIPOLIS: 

Předsedající konstatuje, že v obci chybí moderní komunikační systém. Je vhodné z důvodů 
prohloubení informovanosti občanů systém pořídit. 
Předsedající navrhuje, aby zastupitelstvo schválilo pořízení systému MUNIPOLIS, a pověřilo 
starostu k podpisu příslušné smlouvy. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Charvatce schvaluje pořízení systému MUNIPOLIS a pověřuje 
starostu k podpisu příslušné smlouvy. 
Výsledek hlasování: Pro 4 Proti O Zdrželi se O 
Usnesení č. 7 bylo schváleno. 

*** 

Bod 5 - Ukončení možnosti ukládání přebytkové zeminy občanů na obecním 
pozemku na Květníku, objednávka projektu na rekultivaci plochy: 

Předsedající konstatuje, že podáním řady stížností pana      na používání ploch na Květníku 
k nedovolenému ukládání jakýchkoliv odpadů musí obec reagovat. Předsedající navrhuje, 
aby zastupitelstvo schválilo pořízení dokumentace pro ukončení uvedených činností v dané 
oblasti. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Charvatce schvaluje pověření starosty jednat o plochách na 
Květníku, objednat příslušnou projektovou dokumentaci a podepsat smlouvy 
s partnery v této oblasti. 
Výsledek hlasování: Pro 4 Proti O Zdrželi se O 
Usnesení č. 8 bylo schváleno. 

** *

Bod 6 - Požár kontejnerů pro tříděný odpad: 

Předsedající konstatuje, že došlo k požáru 4 kontejnerů u Obecního domu. Příčiny požáru 
jsou vyšetřovány. Došlo k pořízení nových kontejnerů, aby nedošlo k ochromení systému 
odpadů. 
Předsedající navrhuje, aby zastupitelstvo schválilo pořízení nových kontejnerů. 
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- pan        navrhuje, aby byly pořízeny dva nižší kontejnery na BIO odpad, a to pro 
lokalitu Topolovou a Na Květníku.

- pan       se dotazuje na stav územní studie.

- pan        se dotazuje hasičů na kroužek Mladý hasič. Zastupitelka odpovídá, že se 
kroužek připravuje.

- paní        si stěžuje na vyvážení košů u zastávek. Zastupitelé konstatují, že tyto činnosti 
občané dělají zadarmo a není to jejich povinnost.

- Předsedající žádá, aby bylo zapsáno, že pan          nazval pana starostu dobytkem.

- paní        žádá o pronájem sálu v Obecním domě 11. 11. 2023 nebo 18. 11. 2023. Bylo 
navržen zastupitelkou termín 11. 11. 2023, jelikož je termín 18. 11. 2023 obsazen.

- pan         konstatuje, že slyšel zvěsti o tom, že se v obci nic neděje, a proto 
vyjmenovává seznam akcí, které se reálně v obci konaly.

Zastupitelstvo bere na vědomí: 
Informace o dění v obci: 

Předsedající konstatuje, že se připravují volby, které se uskuteční 9. 12. 2023. 

Předsedající informuje o problematice školského obvodu - ZŠ Semčice vypověděla 
smlouvu o spádovosti. Předsedající konstatuje, že intenzivně pracuje na zvrácení této 
výpovědi. Starosta jedná s obcí Semčice, kde mimo jiné obec Charvatce nabízí prostory 
pro pobočku školy u nás, spolupráci ve věcech dotací (know-how), je snaha řešit 
spádovost alespoň u dětí, které mají sourozence v této škole (pokud by se výpověď 
zvrátit nepodařilo). 

Předsedající konstatuje, že se řeší na žádost občanů nová zastávka blíže k Topolové, 
a s tím i nové autobusové spojení, a zároveň zastřešení zastávky stávající v centru 
obce. 

Předsedající informuje o dokončování dětského hřiště v Topolové, byl pořízen nový 
altán, dále jsou připravovány další části hřiště, bude řešeno odvodnění plochy. 
Předsedající tímto děkuje všem, kdo se aktivně podílejí na brigádách. 

Předsedající informuje o dotacích, které obec získala či získá. Jedná se o dotace na 
Hasičský přívěs a Obnovu místní komunikace na Květníku, starosta jedná 
s poskytovateli dotací ve věci splnění podmínek. 

Předsedající informuje, že je třeba dodržení vzdálenosti stromoví a jiných porostů 
od vedení dle norem, za což zodpovídají majitelé pozemků, podrobnosti budou 
vyvěšeny na úřední desce. 

Předsedající konstatuje, že je třeba reagovat na řadu stížností z naší obce u 
Ministerstva vnitra, kraje, ... starosta připravuje odpovědi. I tak ale obec funguje velmi 
dobře. 

- Předsedající konstatoval, že obec dostala nabídku na svoz a likvidaci BIO odpadu
od firmy COMPAG MLADÁ BOLESLAV s.r.o., a to na svoz a likvidaci BIO odpadu ve
120I popelnicích. Tato nabídka se může uskutečnit v případě, že se přihlásí alespoň 1 O
zájemců. Nabídka bude vyvěšena na stránkách obce a dalších komunikačních
kanálech.
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